
Vores vision er… 
➢ glade og nysgerrige børn i læring, der arbejder meningsfuldt 
➢ smilende og imødekommende medarbejdere, der hilser på alle og interesserer sig for alle børn 
➢ tilfredse forældre, der bakker op om skolen og stolt fortæller om deres barns læring og trivsel 
 
Mission: Læring er skolens kerneopgave, og vi er her for børnenes skyld. Alle elever skal blive så dygtige, som de kan og trives. 
 

Skolebestyrelsesmøde – dagsorden 
20. februar 2025 kl. 16.30-18.30 
Personalerummet 
Forplejning: Niveau omkring en sandwich og sodavand til hver deltager. 
Møderække: 8/8, 11/9, 10/10, 11/11, 19/12, 22/1, 20/2, 24/3, 24/4, 20/5, 12/6 

 

Medlemmer 
Elever 
Formand for elevrådet Cecilie Frederiksen 9.b, næstformand Helin Yousif 9.a 
 
Medarbejderrepræsentanter 
Heidi Sommerstedt-Rasmussen, Camilla Flintholm 
 
Forældrevalgte 
Süleyman Yücel, Karsten Skov, Michelle Opiola, Signe Maja Lykkebo, Martin Lütken 
 
Forældresuppleanter 
Jesper Schou Abildgaard 
 
Ledelse 
Karina Jørgensen, Nanna Kristensen, John Larsen 
 
Fraværende 

Heidi Sommerstedt-Rasmussen, Michelle Opiola, Helin Yousif, Martin Lütken 
 
 
 

Dagsorden/referat 

Sag 200 

Godkendelse af dagsorden (5 minutter) 

/ Süleyman 

Beslutning: Godkendt 

 

Sag 201 

Valg af mødeleder (5 minutter) 

/ Süleyman 

Beslutning: Signe er valgt. 

 

Sag 202 

Orientering om udviklingsgruppe om SFO (5 minutter) 



Vores vision er… 
➢ glade og nysgerrige børn i læring, der arbejder meningsfuldt 
➢ smilende og imødekommende medarbejdere, der hilser på alle og interesserer sig for alle børn 
➢ tilfredse forældre, der bakker op om skolen og stolt fortæller om deres barns læring og trivsel 
 
Mission: Læring er skolens kerneopgave, og vi er her for børnenes skyld. Alle elever skal blive så dygtige, som de kan og trives. 
 

/ Karina 

Notat: Karina orienterer om møder, og der vil blive sammenskrevet noget i løbet af foråret.  

 

UDSAT - Sag 203 

Drøftelse og beslutning den videre proces om samtaledag (15 minutter) 

/ Süleyman 

Bilag fremsendes af Süleyman 

Beslutning:  

 

Sag 204 

Drøftelse om læringszoner (15 minutter) 

/ Signe 

Notat: Signe fortæller, at hun ønsker at drøfte, hvordan læring bliver synligt på hele skolen? Hvordan der 

kan skabes gode, inspirerende læringsmiljøer rundt om på skolen? Forældrene har talt om det som et fælles 

indsatsområde på skolen. Signe tænker, lokalet som den tredje pædagog. Kan der søges fondsmidler? Kan 

man arbejde videre med et fælles oplæg, arbejdsgruppe osv. Kunne det være et udviklingsprojekt på skolen, 

når der er tid og overskud til det. 

John opsummerer aktuelle indsatser og bekræfter, at det er relevant at arbejde med læringsmiljøer, men 

lige nu er der mange andre ting i gang. 

Skolebestyrelsen drøfter mulighederne i at arbejde videre med læringszoner – herunder om der kan være 

nogle forventninger til, hvordan klasselokaler skal være indrettet. Det er formentlig et projekt, som også 

med fordel kan vokse op nedefra. 

 

Sag 205 

Orientering om arbejdsgruppe vedrørende lokaleplan (5 minutter) 

/ John 

Notat: Der er afholdt to møder og endnu et er planlagt den 21/2. Der er en god stemning på møderne, og 

John antager, at arbejdsgruppen når frem til to eller tre forslag, som efterfølgende skal præsenteres for 

medarbejderne og elevrådet, inden det kommer i skolebestyrelsen. Den nye lokaleplan skal ligge klar, så vi 

kan gå i gang umiddelbart efter sommerferien. Det har skabt mere ro i personalegruppen, at der er nedsat 

en arbejdsgruppe. 

 

Sag 206 

Orientering og drøftelse om principper for trafik efter forældrehenvendelse (10 minutter) 

/ Süleyman 

Notat: Skolebestyrelsen drøfter forældrehenvendelsen – herunder mulige ændringer for handicapparkering, 

området, hvor betonblomsterkummen er fjernet, en ny lokaleplans betydning for handicapparkering. John 

orienterer om, at det er bestilt, at alle buskene rundt om p-pladsen bliver fjernet.  



Vores vision er… 
➢ glade og nysgerrige børn i læring, der arbejder meningsfuldt 
➢ smilende og imødekommende medarbejdere, der hilser på alle og interesserer sig for alle børn 
➢ tilfredse forældre, der bakker op om skolen og stolt fortæller om deres barns læring og trivsel 
 
Mission: Læring er skolens kerneopgave, og vi er her for børnenes skyld. Alle elever skal blive så dygtige, som de kan og trives. 
 

Skolebestyrelsen er enige om, at John kan beslutte, hvordan det skal være – og John svarer på 

forældrehenvendelsen.  

 

Sag 207 

Drøftelse og beslutning om elevernes mulighed for at forlade skolens matrikel i frikvarterer (20 minutter) 

/ Cecilie 

Beslutning: Skolebestyrelsen drøfter forskellige muligheder, hvor elevrådet fremfører forslag om, at hele 

9.årgang må gå sammen to gange om ugen og hele 8.årgang en gang om ugen. Det bliver også fremført, at 

eleverne skal vise, at de kan efterleve reglerne på skolen i forhold til en mobilfri skole, hvis de gerne vil have 

mere frihed. 

Skolebestyrelsen beslutter ved afstemning, at eleverne i 9. årgang kan forlade skolen to dage om ugen (der 

er fælles for 9. klasserne) og en dag om ugen fælles for 8. klasserne i perioden fra den 1/4 til 30/6. 

 

Sag 208 

Orientering om skoleudviklingssamtale 27/1-2025 (10 minutter) 

/ Michelle og John 

Notat: John orienterer om skoleudviklingssamtalen, hvor mange blev inddraget fx elever, tillidsvalgte, 

medarbejdere, vejledere og en forældrerepræsentant. 

 

Sag 209 

Drøftelse om dialogmøde med Børne- og Uddannelsesudvalget 26/2-2025 (10 minutter) 

/ Süleyman 

Notat: Der ligger en invitation til et møde med politikerne den 26/2. Det er en skoleleder, de forældrevalgte 

og eleverne, som er inviteret. Skolebestyrelsen holder et formøde, hvor der aftales, hvem der deltager, og 

hvad der skal siges.  

 

Sag 210 

Drøftelse om mobilfri skole (15 minutter) 

/ Süleyman 

Notat: Süleyman ønsker at drøfte, hvordan går det med mobilfri skole? Skolebestyrelsesforældre ser elever 

på gangene med mobiler - også mens de burde være til undervisning. 

John beskriver kulturudviklingen på skolen – herunder opbakning blandt forældrene. 

I elevrådet har der været en drøftelse om mobilfri skole, og det er ok med eleverne, men eleverne vil gerne 

have mobilen på sig. 

Skolebestyrelsen drøfter forskellige initiativer – herunder skiltning og hvordan vi breder viden ud til alle 

forældre fx med et oplæg fra en ekspert. 

En forældre kommer med et oplæg til næste skolebestyrelsesmøde, som efterfølgende tages op ved 

personalemøde og i elevrådet, hvorefter det tages op til beslutning i skolebestyrelsen. Skolebestyrelsen har 

intention om at tage det op i deres nyhedsbreve.  



Vores vision er… 
➢ glade og nysgerrige børn i læring, der arbejder meningsfuldt 
➢ smilende og imødekommende medarbejdere, der hilser på alle og interesserer sig for alle børn 
➢ tilfredse forældre, der bakker op om skolen og stolt fortæller om deres barns læring og trivsel 
 
Mission: Læring er skolens kerneopgave, og vi er her for børnenes skyld. Alle elever skal blive så dygtige, som de kan og trives. 
 

 

Sag 211 

Orientering fra ledelse og formand (10 minutter) 

/ Karina, Nanna, John, Süleyman 

Notat:  

➢ Økonomi /John  

John orienterer om økonomi. 

➢ International Linje /John 

John orienterer om aktuel status primært i forhold til kommunikation 

➢ Forårs-SFO /Karina 

Planlægningen er i gang. Karina orienterer om indholdet. Der er et forældremøde d.19/3.  

➢ Skolemad (økonomisk forlig i Folketinget) /John 

Vi melder os, hvis vi får muligheden. 

 

Sag 212 

Eventuelt (5 minutter) 

/ alle 

Notat: Süleyman har fået lavet en ny bålplads og rist doneret af tidligere elev på skolen. 

 

Sag 213 

Lukket punkt (5 minutter) 

/ John 

Notat: John orienterer. 


